
 
 

VELKOMMEN TIL STYREMØTE i Oslo T 22, rom 410 

Tid: 11. og 12. mai, 2023.  

Tilstede: Tanja Alme, Marit Klævold, Merete Kløvning, Kristin Bergum, Anne Britt Hauge, Åshild 

Knatten, Linda Falch-Koslung og Anne-Lene Bull (ref). 

 

SAKLISTE STYREMØTE 

1. Gjennomgang referat 

Ingen kommentarer. 

 

2. Godkjenning sakliste 

Saksliste godkjent. 

 

3. Handlingsplan- lage nytt forslag til neste årsperiode 

Vi går igjennom handlingsplanen. Mange av punktene blir overført til neste periode, og noe 

blir tillagt. Tanja og Anne-Lene skriver ny handlingsplan. 

 

Vi har gjennomført mange av aktivitetene på handlingsplanen for denne perioden. 

 

4. Ny logo? Nytt navn? Utkast til GF, v Linnea fra NSF kommunikasjon  

NSF har bestemt at alle faggruppene skal ha samme logoer, og det er også et sterkt ønske og 

oppfordring til å ha enklere navn.  

Vi har forespurt medlemmene om de har forslag til ny logo, 33 medlemmer har svart.  

Forslag til utkast blir lagt frem på GF.  

 

5. Stipend 

Den nye epost-adressen til søknader av stipend fungerer godt.  

Vi må endre teksten til søknad om stipend, slik at det fremgår at man må søke om stipend for 

året etter. Merete og Anne-Lene ordner dette.  

 

6. Web/sosiale medier 

Det legges jevnlig ut innlegg på Facebook. Antall følgere er stabil, ca 1700 personer.  

Instagram oppdateres noe sjeldnere. 

 

Husk at vi må begrense tekst i innlegg på Facebook, og at det viktig med hashtags for å nå 

bredere ut. 

 

7. Økonomi 

Økonomien er som tidligere, mindre overskudd i år enn i fjor.  

Vi har ca 1850 medlemmer, og dette er stabilt.  

 

8. Tidsskrift  

Tidsskriftet utgis i disse dager.  



 
- Tema for neste nummer 

Redaksjonen har allerede begynt å tenke på artikler til neste tidsskrift. 

- Annonser  

Vi mangler noen annonsører for å komme i mål med budsjettet i år.  

Grafisk designer må lage flyers vi kan sende ut som forespørsler til annonsører innen 

landskonferansen.  

 

Det er denne gangen brukt firma til korrektur/ språkvask av 2 artikler, for å teste ut om det 

ble mindre arbeid. Redaktørene sier at de fremdeles måtte jobbe en del med artiklene i 

etterkant, men at «bestillingen» de ga til firmaet kunne vært presis. 

Det er ønskelig å forsøke «outsourse» noe av arbeidet med tidskiftet. Marit og Merete ser på 

muligheten for å få hjelp til dette. 

 

9. Lokallag 

Anne Britt og Kristin har laget en «håndbok/veileder» til lokallagene. Alle i hovedstyret skal 

lese gjennom håndboken og gi tilbakemelding på endringer. Merete leser korrektur. 

 

Noen lokallag har sendt inn årsmelding og andre ikke.  

 

10. Landskonferanse 2023 

Programmet er klart.  

 

Det blir salg av vannflasker og matbokser.  

 

11. Landskonferanse 2025 

Tanja skal være med på første møtet til lokallaget som skal arrangere landskonferansen i 

2025.  

 

Åshild må ordne slik at «vandrepinnen» er gravert innen årets landskonferanse.  

 

12. Kartlegging kreftsykepleiekompetanse 

Vi har sendt ut spørreskjema, og 739 kreftsykepleiere har svar til nå.  

 

- Agenda Rådgiving  

Vi får hjelp til å sortere svarene i spørreskjemaet og lage rapport.  

Rapporten vil bli lagt frem på GF.  

 

13. GF 2023. 

GF skal gjennomføres digitalt tirsdag 05.09.23. Hovedstyret sitter fysisk i Tollbugata 22. 

Sakslisten skal sendes ut senest 6 uker før GF, og vedlegg skal sendes ut seneste 3 uker før 

GF. 

14. Videre verv i styre/gjennomgang + roller 

De som ønsker stille til valg i hovedstyret, må sende inn skjemaet de har fått tilsendt innen 

31.05.23. 

 



 
Det er flere kandidater som stiller til valg.  

 

Hovedstyret har mange roller, og under disse rollene følger også en del oppgaver. 

Roller:  

• Leder 

• Nestleder 

• Kasserer 

• Redaktør 

• Styremedlem 

• Varamedlem 

Alle styrets medlemmer skriver ned hvilke oppgaver de har hatt i denne styreperioden, og 

sender til Tanja som vil legge det inn i årsberetningen. 

 

15. Deltagelse i EONS forebyggings kampanje 2023 

Vi deltar i kampanjen ved å poste på Facebook hver måned, hvor også «toolkits» blir 

tilgjengelig dersom medlemmene ønsker bruke dette på sin egen arbeidsplass.  

 

16. Konferanser 2023 

Avtal med Tanja dersom noen i hovedstyret ønsker delta på konferanse i løpet av året.  

 

17. 12 mai  

Vi markerer dagen på Facebook. 

 

18.  18 mai- markering  

Vi markerer dagen med videoer og bilder på FB. 

 

19. Diverse høring/fagpolitisk arbeid 

- Helsepersonellkommisjonen  

Vi har sendt inn høringssvar. 

- Profesjonsmeldingen 

Linda og Anne-Lene skriver høringssvar, med innspill fra alle andre, frist 15.06.23.  

- Nasjonal veileder for forhåndssamtaler og planer ved begrenset forventet levetid 

Vi må gi innspill, alle leser igjennom og sender innspill til Tanja i løpet av juli. Høringsfrist er 

02.08.23. 

Forhåndssamtaler og planer ved begrenset forventet levetid - Helsedirektoratet  

 

20. Etikkprosjekt 

Det er laget en oppsummerende rapport.  

 

Det skal være en landsmøtesak hos NSF ang etikk.  

 

Man ser på muligheten for å arrangere en fagdag om etikk til høsten.  

 

 

 

https://www.helsedirektoratet.no/horinger/forhandssamtaler-og-planer-ved-begrenset-forventet-levetid


 
21. Arendalsuka 

Hovedstyret velger å ikke stille på Arendalsuka i år. Vi håper at lokallaget i Agder vil stille 

sammen med NSFs fylkeslag i Agder også i år.  

 

 

22. Fag og aktivitetsmidler 

Det har vært 2 tildelinger i vår faggruppe; 

• Lokallaget i Telemark og Vestfold fikk til Landskonferansen. 

• Herøy kommune fikk til prosjekt om CSNAT. 

 

23. Praktisk info 

- Honorar 

Varamedlemmene sender inn krav om honorar så snart som mulig. 

Alle sender inn reiseregning så snart som mulig. 

- Neste møte 

Vi møtes til GF 05.09.23.  

Vi møtes til styremøte i Tønsberg 11.09.23.  

Vi møtes til styremøte 29.november-1.desember. 

 

24. Eventuelt 

- Håndbok for kreftpasienter 

En tidligere pasient skriver «Håndbok for kreftpasienter» som skal utgis på forlag. Hun 

har forespurt om vi kan se over om det som omhandler sykepleiere stemmer.  

- Reise til nominasjonskomite  

Nominasjonskomiteen skal ha et møte i Oslo før GF.  

- Forespørsel fra medlem 

- Styret har fått en forespørsel om å gi støtte med stipend, til de som skal holde 

parallellsesjon under landskonferansen. Da vi i år har delt ut over 40 stipend, og 

forespørselen kommer etter søknadsfristen, kan vi dessverre ikke gjøre dette i år. Vi 

måtte da ha lyst ut stipender på nytt, slik at alle som skal holde parallellsesjon kunne 

søke. Vi vil ta med oss dette til neste konferanse og muligens sette av stipend til dette 

formålet. 

- Konferanseavgift EONS 

Vår faggruppe kan få dekket konferanseavgiften til 1 person, dersom noen i hovedstyret 

ønsker delta på EONS16 i Madrid.  

- Lokallag webside 

NSF har planer om å fjerne websidene til lokallagene. Det er derfor dessverre ikke tilbud 

om å få opplæring og bruke disse.  

 

 

 

 


